
Geachte heer Bosma, 

Leden van het college, 

Leden van de gemeenteraad, 

Hartelijk dank voor uw inzet en medewerking, dat ik vanavond kan inspreken tijdens de 

raadsvergadering. 

Om gebruik te maken van het inspreekrecht tijdens de raadsvergadering van donderdag 14 

maart 2024, had ik bij het verzenden van mijn verzoek de letter r in het email-adres 

griffie @oudewater.nl toegevoegd. Ik stel het dan ook zeer op prijs dat ik vanavond alsnog 

gebruik kan maken van het spreekrecht. 

Het betreft opmerkingen 
en 

verzoeken 
aan 

het college 
van 

b 
en en w en 

de leden 
van 

de 

gemeenteraad, aangaande 2 van de 67 documenten die opgenomen zijn bij punt 6: 

Ingekomen stukken. 

Specifiek stuk A15 d. d 8 febr. 2022. en stuk A15. 1 RIB zonder datum 

Reeds vele jaren vraag ik aandacht voor de gezondheid risico’s die de bedrijfsvoering van 

pluimveebedrijf Wiltenburg met zich meebrengen. Dat vele illegale bouwwerken en 

verbouwingen ook een bron van ergens zijn, is u niet onbekend. 

Gelukkig zijn er nu ook 2 andere partijen betrokken, door hun bezwaren kenbaar te maken. 

U geeft in stuk A15 terecht aan dat experts van de GGD mijn inzichten terecht ondersteunen. 

Dat geldt ook voor de opmerkingen en waarschuwingen van: 

Het RIVM. 

De Universiteit van Wageningen 

De Erasmus Universiteit van Rotterdam. Prof. Kuiken wil gaarne een en ander hier komen 

verduidelijken. 

Ook huisartsen uiten hun zorgen over de gevaren van de aanwezigheid van een groot 

pluimveebedrijf. 

Daarbij natuurlijk de 3 partijen van bezwaarmakers en vele belangstellenden die zich stil 

houden. 

Helaas wordt in dit stuk alleen verwezen naar de GGD. Een instantie die ook een 

samenwerking heeft met een gemeente en hoogstwaarschijnlijk ook mede inkomsten 

verkrijgt via de gemeente. 

Bij het item Stof wordt er heel globaal verwezen naar Europese normen. Over stofmetingen 

wordt niet gesproken. Herhaaldelijk heb ik over een weergave van die stofmetingen verzocht. 

Ik krijg gewoon geen reactie of antwoord. 

In de vergunning uit 2008, wordt een EIS gesteld, dat de uitstoot van stof NIET HOGER mag 

bedragen dan 5 mg/m3 

Zie artikel 7. 10 Norm stofemissie en controlemeting pag 16. 

Er wordt in dit stuk aangegeven dat die NU 20,20 ug/m3 bedraagt. Ook weer zonder 

achtergrond berekeningen of meetuitslagen. 

Welke metingen en wanneer zijn die verricht? Het duidt op enorme overschrijdingen ten 

opzichte wat in de vergunning is opgenomen. En dagelijks door omwonenden wordt ervaren. 

Stof bevat stank en ziektekiemen 

Wat de geur uitstoot betreft lijkt het er op dat er steeds weer andere normen en uitkomsten 

toegepast worden om bij iedere aanvraag tot lagere getallen uit te komen, die dan helaas 

weer kunnen leiden tot een vergunning. 

Als ik uit de vergunning van 2008 en latere berekeningen van V-staks enkele getallen in het 

daglicht stel ,dan zie ik bijvoorbeeld dat er voor perceel Hekendorpse Buurt 10a een 

maximale norm is van 8 oud/eenheid. In een weergave van 29-09-2011 wordt een dan 

huidige situatie van 30,7 als vergunde situatie aangegeven. Om dit getal maar toch weer te 



gebruiken 
om aan 

te 

geven 
dat deze situatie 

in 
een nieuwe situatie, dus na 

verbouwing 
of 

anderszins een 

positief 
beeld te schetsen. 

Dat 
is 

bij 
de 

huidige omgevingsvergunning 
weer het 

geval. 

Nu 
is die weer 7,0 Ra, 

Ra. Hoe 

kan dit? 

Een 
onderzoek en rapportage van een 

ex-burgemeester 
uit het 

kippendorp Barneveld, mocht 

25.000 euro kosten. Maar wat heeft het voor 

duidelijkheid gebracht? 

Ik 
vermoed zelf, dat er 

een ander 
rapport 

met een echte 
mening 

moet 
zijn. 

Dit 

geheime rapport 

ls 

inhoudelijk 
nu van 

zo’n 

simpel gehalte 
dat het 

geen 
enkele waarde heeft 

in 
deze 

ernstige 

zaak. Een onderzoek waar ten koste van alles en zeker de waarheid, 
ik 

NIET aan mocht 

deelnemen. 

Raadsleden 
ik 

vraag gaarne 
en 

oprecht 
uw 

inspanning 
om te 

zorgen 
voor een 

veilige 
en 

gezonde leefomgeving 
voor alle omwonenden met hun kinderen. 

Ik 

vraag 
u om het 

college 

te 

wijzen op 
hun 

zorgplicht. 
U, als raad, heeft u ook het 

college 
de 

opdracht gegeven 
om 

tot 

andere 
oplossingen 

te komen dan het voortbestaan van dit vervuilende, ongezonde 
en voor 

de 
gezondheid gevaarlijk bedrijf. 

Van 
resultaten uit die 

opdracht 
is tot heden 

NIETS 
maar 

dan ook 
NIETS te 

zien. 

Ik 
eis dan ook 

intrekking 
van deze laatst verstrekte 

omgevingsvergunning 
en het sluiten van 

dit 
pluimveebedrijf. 

Dat moet 
zeker 

met 

behulp 
van deze 

gemeenteraad 
lukken. 

Deze 
raad heeft immers ook 

een 

eigen bevoegdheid 
en 

verantwoordelijkheid 
tot 

bescherming 
van de 

gezondheid 
van alle 

omwonenden rondom dit 
pluimveebedrijf. 

We 
rekenen en 

vertrouwen 

op 
u allen. 

Met 

vriendelijke groeten, 

A.T.M. 

aa 

van de Sande 

(geanonimiseerd)

Hekendorp. 


